
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Przemys³awa B³aszczyka

na 30. posiedzeniu Senatu
w dniu 2 kwietnia 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Macieja Nowickiego

Szanowny Panie Ministrze!
W œwietle rozporz¹dzenia Rady Ministrów z dnia 9 listopada 2004 r. w sprawie okreœlenia rodzajów

przedsiêwziêæ mog¹cych oddzia³ywaæ na œrodowisko oraz szczególnych uwarunkowañ zwi¹zanych
z kwalifikowaniem przedsiêwziêcia do sporz¹dzenia raportu o oddzia³ywaniu na œrodowisko (DzU
nr 257, poz. 2573 wraz z póŸniejszymi zmianami) pragnê zapytaæ, dlaczego przy sporz¹dzaniu raportu
o oddzia³ywaniu przedsiêwziêcia na œrodowisko inne s¹ wspó³czynniki przeliczeniowe sztuk zwierz¹t
w granicach administracyjnych miast, gdzie plan zagospodarowania przestrzennego czêsto wskazuje,
¿e dany teren jest przeznaczony pod produkcjê roln¹, a inny jest przelicznik wzglêdem terenów wiej-
skich. Nale¿y przy tym zauwa¿yæ, ¿e w ramach reformy administracyjnej i samorz¹dowej 1998 r. grani-
ce wielu miast zosta³y rozszerzone na tereny wiejskie.

Czy Ministerstwo Œrodowiska i Rada Ministrów maj¹ zamiar zmieniæ te kuriozalne zapisy rozpo-
rz¹dzenia?

Z wyrazami szacunku
Przemys³aw B³aszczyk




